

Product Name:	ADIB Yusr Salary Advance Finance	تمويل "يُسر" المقدم على الراتب من مصرف أبو ظبي الإسلامي	اسم المنتج:																								
Segment	Offer for First Time Applicants of ADIB Yusr Salary Advance Finance	عرض للمتقدمين لأول مرة للحصول على تمويل "يُسر" المقدم على الراتب من مصرف أبو ظبي الإسلامي	الفئة																								
Main Campaign Feature:	Monthly Murabaha Flat Profit Rate of 0.99% (Fixed) and 5 luck winners will have a chance to win iPhones15 Pro Max each	معدل ربح ثابت شهري للمرابحة 0.99% وسيحصل 5 فائزين على فرصة لربح جهاز أيفون 15 برو ماكس لكل واحد منهم	الميزة الرئيسية للحملة الترويجية:																								
Campaign Terms and Conditions (the "Terms and Conditions"):		شروط الحملة الترويجية ("الشروط والأحكام"):																									
Below are the campaign features and Terms and Conditions of the campaign:		فيما يلي مزايا وشروط وأحكام الحملة الترويجية:																									
<p>1. Campaign is valid from 15th November 2023 until 15th February 2024 (the "Campaign Period").</p> <p>2. Customers who apply for Yusr Salary Advance Finance for the first-time and during the Campaign Period to be eligible for:</p> <p>a. Monthly Murabaha Flat Profit rate of 0.99%.</p> <p>b. 5 Lucky winners each to win 'iPhone 15Pro Max' during the Campaign Period in a raffle draw to be held as per below schedule:</p>		<p>1. تسري الحملة الترويجية من تاريخ 15 نوفمبر 2023 إلى تاريخ 15 فبراير 2024 ("فترة الحملة الترويجية").</p> <p>2. سيكون المتعاملون الذين يقدمون على تمويل "يُسر" المقدم على الراتب من مصرف أبو ظبي الإسلامي للمرة الأولى وخلال فترة الحملة الترويجية مؤهلين للحصول على:</p> <p>أ. معدل ربح ثابت شهري للمرابحة يساوي 0.99%.</p> <p>ب. سيحصل 5 فائزين على "جهاز أيفون 15 برو ماكس" لكل واحد منهم خلال فترة الحملة الترويجية في السحب الذي سيقام وفقاً للجدول التالي:</p>																									
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Finance Disbursal Period</th> <th>Draw date</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>15th Nov to 15th Dec '23</td> <td>18th Dec '23</td> </tr> <tr> <td>16th Dec till 31st Dec '23</td> <td>3rd Jan '24</td> </tr> <tr> <td>1st Jan to 15th Jan '24</td> <td>16th Jan '24</td> </tr> <tr> <td>16th Jan to 31st Jan '24</td> <td>4th Feb '24</td> </tr> <tr> <td>1st Feb to 15th Feb '24</td> <td>19th Feb '24</td> </tr> </tbody> </table>		Finance Disbursal Period	Draw date	15th Nov to 15th Dec '23	18th Dec '23	16th Dec till 31st Dec '23	3rd Jan '24	1st Jan to 15th Jan '24	16th Jan '24	16th Jan to 31st Jan '24	4th Feb '24	1st Feb to 15th Feb '24	19th Feb '24	<table border="1"> <thead> <tr> <th>تاريخ السحب</th> <th>فترة الحصول على مبلغ التمويل</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>18 ديسمبر 23</td> <td>من 15 نوفمبر الى 15 ديسمبر 23</td> </tr> <tr> <td>3 يناير 24</td> <td>من 16 ديسمبر الى 31 ديسمبر 23</td> </tr> <tr> <td>16 يناير 24</td> <td>من 01 يناير الى 15 يناير 24</td> </tr> <tr> <td>4 فبراير 24</td> <td>من 16 يناير الى 31 يناير 24</td> </tr> <tr> <td>19 فبراير 24</td> <td>من 01 فبراير الى 15 فبراير 24</td> </tr> </tbody> </table>		تاريخ السحب	فترة الحصول على مبلغ التمويل	18 ديسمبر 23	من 15 نوفمبر الى 15 ديسمبر 23	3 يناير 24	من 16 ديسمبر الى 31 ديسمبر 23	16 يناير 24	من 01 يناير الى 15 يناير 24	4 فبراير 24	من 16 يناير الى 31 يناير 24	19 فبراير 24	من 01 فبراير الى 15 فبراير 24
Finance Disbursal Period	Draw date																										
15th Nov to 15th Dec '23	18th Dec '23																										
16th Dec till 31st Dec '23	3rd Jan '24																										
1st Jan to 15th Jan '24	16th Jan '24																										
16th Jan to 31st Jan '24	4th Feb '24																										
1st Feb to 15th Feb '24	19th Feb '24																										
تاريخ السحب	فترة الحصول على مبلغ التمويل																										
18 ديسمبر 23	من 15 نوفمبر الى 15 ديسمبر 23																										
3 يناير 24	من 16 ديسمبر الى 31 ديسمبر 23																										
16 يناير 24	من 01 يناير الى 15 يناير 24																										
4 فبراير 24	من 16 يناير الى 31 يناير 24																										
19 فبراير 24	من 01 فبراير الى 15 فبراير 24																										
<p>3. All customers whose finances have already been disbursed during the Campaign Period except those who will settle the finance early will be part of all the next above-mentioned draws in case they are not winners in the current draw.</p> <p>4. Customers who apply for the finance, accept, and sign the relevant Murabaha Sale contract digitally on ADIB Mobile Banking app during the Campaign Period are eligible for the draw.</p> <p>5. ADIB Yusr Salary Advance Finance approval is subject to ADIB policies and completion of all the securities & documentation as per ADIB requirements.</p> <p>6. Customer finance request may be rejected as per ADIB's sole discretion, and the rejection reason will be shared with customer.</p> <p>7. If finance application is cancelled before the finance is disbursed, the customer will not qualify for the draw/prize.</p> <p>8. These Terms and Conditions are in addition to the general terms and conditions of ADIB Yusr Salary Advance Finance https://www.adib.ae/en/siteassets/personal/accounts/adib-salary-advance_yusr_tcs.pdf and Murabaha Sale Contract terms and conditions.</p>		<p>3. إن جميع المتعاملين الذين تم الحصول على مبالغ تمويلاتهم خلال فترة الحملة الترويجية باستثناء الذين قاموا بالسداد المبكر للتمويل سيكونون جزءاً من جميع السحوبات التالية المذكورة أعلاه في حال لم يكونوا من الراغبين في السحب الحالي.</p> <p>4. سيكون المتعاملون الذين يقدمون على التمويل وقبول وتوقيع عقد البيع بالمرابحة ذي الصلة رقمياً من خلال تطبيق الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك من مصرف أبو ظبي الإسلامي خلال فترة الحملة الترويجية مؤهلين للدخول في السحب.</p> <p>5. تخضع الموافقة على تمويل يُسر المقدم على الراتب من مصرف أبو ظبي الإسلامي لسياسات المصرف واستيفاء جميع الضمانات والمستندات حسب متطلبات المصرف.</p> <p>6. قد يتم رفض طلب المتعامل للتمويل وفقاً لتقدير مصرف أبو ظبي الإسلامي المطلق. على أن يتم مشاركة سبب الرفض مع المتعامل.</p> <p>7. إذا تم إلغاء طلب التمويل قبل الحصول على مبلغ التمويل، فلن يكون المتعامل مؤهلاً للدخول في السحب / الحصول على الجائزة.</p> <p>8. إن هذه الشروط والأحكام هي بالإضافة إلى الشروط والأحكام العامة لمنتج تمويل يُسر المقدم على الراتب من مصرف أبو ظبي الإسلامي https://www.adib.ae/en/siteassets/personal/accoun</p>																									
		<p>https://www.adib.ae/en/siteassets/personal/accoun ts/adib-salary-advance_yusr_tcs.pdf وشروط وأحكام عقد البيع بالمرابحة.</p>																									

<p>9. Prize distribution will be done by maximum of 15th March February 2024 upon fulfilment of the above terms and conditions.</p> <p>10. Winners will be announced via SMS and Email communication.</p> <p>11. If the winner becomes ineligible to be granted the prize for any reason mentioned herein in the terms and conditions or fail to collect the prize within three months of the winner's announcement, then the prize value will be disposed to charity.</p> <p>12. These Terms and Conditions shall be governed by and construed as to matters not specifically provided for herein in accordance with the Federal laws of the UAE as applied by Abu Dhabi courts to the extent such laws do not contradict with the rules and principles of the Islamic Shari'a as set out in the Shari'a Standards of the Organization of Accounting and Auditing of the Islamic Financial Institutions as interpreted by the Internal Shari'a Supervisory Committee of ADIB. Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction over any matter or dispute arising out of or in connection with these Terms and Conditions.</p> <p>13. I hereby declare and confirm that I have read, understood, and agree to the above terms and conditions along with financing profit rate and other fees and charges as displayed on the Banking Services and Tariff Board of ADIB. I further acknowledge that I have read the terms and conditions of the finance application form and other terms and conditions as available on the ADIB website under ADIB Yusr Salary Advance Finance section.</p>	<p>9. سيتم توزيع الجوائز بموعد أقصاه 15 مارس 2024 شريطة استيفاء الشروط والأحكام المذكورة أعلاه.</p> <p>10. سيتم الإعلان عن أسماء الفائزين من خلال خدمة الرسائل النصية القصيرة والبريد الإلكتروني.</p> <p>11. في حال أصبح الفائز غير مؤهل للحصول على الجائزة لأي سبب من الأسباب المذكورة في هذه الشروط والأحكام أو لم يتم بتسلم الجائزة خلال ثلاثة أشهر من تاريخ الإعلان عن الفائزين، فسيتم صرف قيمة الجائزة في الخيرات.</p> <p>12. تُحكّم هذه الشروط والأحكام وتُفسر فيما لم يرد به نص فيه وفقاً للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة كما هي مطبقة في محاكم إمارة أبوظبي إلى الحد الذي لا تتعارض فيه هذه القوانين مع مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية وفقاً لما هو محدد في المعايير الشرعية الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (كما تفسرها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف). يكون لمحاكم أبوظبي اختصاص حصري للنظر في أي مسألة أو نزاع يثار أو يتعلق بهذه الشروط والأحكام.</p> <p>13. أقر وأؤكد بموجب هذا أنني قد قرأت وفهمت ووافقت على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه بالإضافة إلى معدل ربح التمويل والرسوم والمصاريف الأخرى كما هي محدد في لائحة الرسوم والخدمات المصرفية في مصرف أبوظبي الإسلامي. أقر أيضاً بأنني قد قرأت شروط وأحكام نموذج طلب التمويل والشروط والأحكام الأخرى المتوفرة على الموقع الإلكتروني لمصرف أبوظبي الإسلامي تحت قسم تمويل "يُسر" المقدم على الراتب من مصرف أبوظبي الإسلامي.</p>
<p>Abu Dhabi Islamic Bank Public Joint Stock Company licensed by the Central Bank of the UAE.</p>	<p>مصرف أبوظبي الإسلامي شركة مساهمة عامة مرخصة من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي</p>